
2016D24083 Verslag houdende een lijst van vragen 

De vaste commissie voor Infrastructuur en Milieu heeft een aantal vragen 
voorgelegd aan de Minister van Infrastructuur en Milieu over de 
Wijziging van de begrotingsstaat van het Deltafonds voor het jaar 
2016 (wijziging samenhangende met de Voorjaarsnota) (Kamerstuk 
34 485 J, nr. 0). 

Voorzitter van de commissie,
Van Dekken 

Adjunct-griffier van de commissie,
Stijnen 
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Nr Vraag 
1 Kunt u de systematiek toelichten die u heeft gebruikt voor de 

technische verwerking van het saldo 2015 op de begrotingsartike-
len en subartikelen? 

2 Kunt u een cijfermatige aansluiting maken tussen de realisatie 
2015 en de technische verwerking van het saldo 2015 in de eerste 
suppletoire begroting, uitgesplitst naar de verschillende 
(sub-)artikelen? 

3 Is bij de verwerking van het saldo 2015 sprake van een zuiver 
technische verwerking of liggen hier ook beleidskeuzes aan ten 
grondslag? Indien hieraan ook beleidskeuzes ten grondslag liggen, 
kunt u deze dan toelichten? 

4 Kunt u reageren op het artikel uit Binnenlands Bestuur waarin 
wordt aangegeven dat er honderden mensen gezocht worden voor 
het uitvoeren van dijkversterking? Klopt het dat de waterschappen 
en Rijkswaterstaat onvoldoende mankracht en expertise kunnen 
aantrekken om 750 km aan dijken te versterken? (http://
www.binnenlandsbestuur.nl/ambtenaar-en-carriere/nieuws/
honderden-mensen-gezocht-voor-
dijkversterking.9525943.lynkx?mt=XPLkV7CNHZ2pKvfpd+RfGQ&vk=
f17W0JP2dJnbybrtiBvkOg&pub=1002)?
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